



Qaseh

Hayat • Sihat • Dana

Insurans Yang Menjamin
Kesejahteraan Anda Sekeluarga

FWD Insurance Berhad adalah ahli PIDM. Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah sijil/polisi/produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi FWD Insurance Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my).

Fakta Penting

Hanya **1.4%** pendapatan boleh guna membentuk simpanan isi rumah di Malaysia.²



1 daripada 4 rakyat Malaysia dijangka akan mengidap kanser menjelang umur 75 tahun.¹



65% ahli KWSP memiliki simpanan kurang daripada RM50,000 pada umur 55 tahun.³

Strok merupakan punca **kematian ke-3 tertinggi** di Malaysia selepas sakit jantung dan kanser.⁴



Produk Perlindungan Qaseh

Umur Kemasukan (Pada Hari Lahir Berikutnya)

Orang Yang Diinsuranskan

- Minimum: 30 hari
- Maksimum: 55 tahun

Umur Pemilik Polisi

- Minimum: 16 tahun

Tempoh Perlindungan

- 10, 12, 15, 18 atau 20 tahun

Jadual Manfaat	Qaseh Hayat	Qaseh Sihat	Qaseh Dana*
Manfaat Kematian/Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK)	✓	✓	✓
Manfaat Tambahan Kematian Akibat Kemalangan	✓	✓	✓
Manfaat Tambahan Penyakit Kritikal (PK)	X	✓	✓
Manfaat Tunai Hospital	X	✓	✓
Manfaat Pengecualian Pembayaran Premium - PK	X	✓	✓
Manfaat Simpanan	X	X	✓

* Jumlah premium yang anda bayar menyumbang kepada elemen simpanan dan perlindungan produk, contohnya manfaat kematian. Jika anda sedang mencari produk kewangan dengan elemen simpanan, anda mungkin ingin membandingkan kadar pulangan secara tahunan yang dinyatakan dalam Helaian Keterangan Produk dengan kadar pulangan efektif alternatif pelaburan yang lain.

Pelbagai Manfaat

DARIPADA

Qaseh

Manfaat Kematian

Apabila berlaku kematian Orang Yang Diinsuranskan, 100% Jumlah Yang Diinsuranskan akan dibayar. Polisi akan ditamatkan selepas itu.

Manfaat Tambahan Kematian Akibat Kemalangan

Apabila berlaku kematian Orang Yang Diinsuranskan akibat kemalangan, tambahan 100% dari Jumlah Yang Diinsuranskan akan dibayar. Polisi akan ditamatkan selepas itu.



Manfaat Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK)

Sekiranya Orang Yang Diinsuranskan mengalami HUMK, 100% Jumlah Yang Diinsuranskan akan dibayar. Polisi akan ditamatkan selepas itu.

Manfaat HUMK luput apabila Orang Yang Diinsuranskan berumur 65 tahun.

Manfaat Tambahan Penyakit Kritikal (PK)

Apabila Orang Yang Diinsuranskan didiagnosis menghidap salah satu daripada tiga (3) PK, 100% dari Jumlah Yang Diinsuranskan untuk PK akan dibayar. Manfaat ini akan ditamatkan selepas itu. Manfaat PK menyediakan perlindungan untuk kanser, sakit jantung dan strok.



Manfaat Tunai Hospital

Apabila Orang Yang Diinsuranskan dimasukkan ke hospital disebabkan oleh salah satu daripada tiga (3) PK atau kecederaan kemalangan, manfaat tunai akan dibayar kepada Orang Yang Diinsuranskan setiap hari sehingga 120 hari setahun, atau 500 kali kadar manfaat harian seumur hidup.



Manfaat Simpanan

Apabila polisi mencapai tempoh matang, amaun manfaat tolak sebarang keterhutangan akan dibayar. Polisi akan ditamatkan selepas itu.



Manfaat Pengecualian Pembayaran Premium - PK

Apabila Orang Yang Diinsuranskan didiagnosis menghidap salah satu dari tiga (3) PK, premium untuk masa depan akan dikecualikan sehingga akhir tempoh pembayaran premium.



Ilustrasi Manfaat

Sila rujuk Pakar Insurans BSN dan Penasihat Kewangan untuk maklumat lanjut tentang pilihan atau manfaat Qaseh yang lebih bersesuaian dengan keperluan anda.

Qaseh Dana Pilihan Pakej (RM)	Pelan A	Pelan B	Pelan C	Pelan D	Pelan E	Pelan F
Manfaat Kematian	50,000	75,000	100,000	150,000	200,000	250,000
Manfaat Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK)	50,000	75,000	100,000	150,000	200,000	250,000
Manfaat Tambahan Kematian Akibat Kemalangan	50,000	75,000	100,000	150,000	200,000	250,000
Manfaat Tambahan Penyakit Kritikal (PK)	50,000	75,000	100,000	150,000	200,000	250,000
Manfaat Tunai Hospital	50	75	100	150	200	250
Manfaat Simpanan	10,000	15,000	20,000	30,000	40,000	50,000
Manfaat Pengecualian Pembayaran Premium - PK	✓	✓	✓	✓	✓	✓

Jumlah premium yang anda bayar menyumbang kepada elemen simpanan dan perlindungan produk, contohnya manfaat kematian. Jika anda sedang mencari produk kewangan dengan elemen simpanan, anda mungkin ingin membandingkan kadar pulangan secara tahunan yang dinyatakan dalam Helaian Keterangan Produk dengan kadar pulangan efektif alternatif pelaburan yang lain.

Kepentingan Membayar Premium

Premium hendaklah dibayar mengikut masa yang ditetapkan untuk memastikan perlindungan anda tidak luput. Insurans yang kekal berkuat kuasa akan melindungi anda mengikut tempoh yang telah ditetapkan dan membolehkan anda menikmati manfaat yang ditentukan.

Soal jawab tentang bayaran premium:

Apa yang akan berlaku sekiranya pelan perlindungan saya luput?

Anda tidak lagi layak menerima manfaat Qaseh. Pastikan perkara ini tidak berlaku dengan membuat pembayaran premium secara tetap.



Bagaimana jika saya ingin mengetahui tentang bayaran premium yang terkini?

Anda boleh hubungi FWD Insurance Berhad di talian **1-300-22-6262**.

Bagaimana saya hendak memastikan pelan perlindungan saya tidak luput?

Pastikan premium dibayar tepat pada masanya melalui salah satu kaedah pembayaran yang disediakan bagi kemudahan anda.



Kaedah Pembayaran

- ▶ Autodebit
- ▶ JomPAY
- ▶ Bayaran melalui kad kredit atau kad debit
- ▶ Direct Debit
- ▶ Bayaran tunai di cawangan BSN terdekat

Nota-nota Penting

➤ Polisi ini tertakluk kepada pengecualian berikut dimana manfaat tidak akan dibayar bagi keadaan berikut:

- Kematian pada tahun pertama polisi akibat membunuh diri.
- Hilang upaya menyeluruh akibat kecederaan sendiri.

Senarai di atas tidak lengkap. Sila rujuk kontrak polisi untuk senarai penuh pengecualian di bawah polisi ini.

➤ Manfaat perlu dibayar untuk Penyakit Kritikal dan Pengecualian Pembayaran Premium atas diagnosis Penyakit Kritikal di bawah polisi ini tertakluk kepada penamatan Tempoh Menunggu dan Tempoh Survival:

Penyakit Kritikal	Tempoh Menunggu* (Hari)	Tempoh Survival^ (Hari)
Kanser	60	30
Sakit Jantung	60	30
Strok	30	30
Manfaat Tunai Hospital	30 [#]	–

* Terpakai dari Tarikh Permulaan Risiko atau Tarikh Pengembalian Terakhir, mana-mana yang terkemudian dan tertakluk kepada pembayaran penuh yang dibuat.

^ Terpakai dari Tarikh Diagnosis.

Tidak terpakai untuk kemasukan ke hospital akibat kemalangan.

- Premium perlu dibayar sehingga akhir tempoh bayaran premium, atau sehingga kematian atau hilang keupayaan, mana-mana yang terdahulu berlaku. Kadar premium dijamin pada umur kemasukan dan akan tetap sama sepanjang tempoh pembayaran premium.
- Anda diberi “Tempoh Percubaan Percuma” selama 15 hari untuk membaca dan memahami pelan insurans baharu anda selepas penghantaran kontrak polisi. Sekiranya anda memulangkan kontrak polisi kepada Syarikat dalam tempoh ini, semua premium yang dibayar, bebas daripada pulangan, ditolak apa-apa perbelanjaan perubatan yang ditanggung untuk pemeriksaan perubatan akan dikembalikan kepada anda dan kontrak polisi akan terbatal.
- Sila pastikan pelan ini akan memenuhi keperluan anda dan anda berkemampuan membayar jumlah premium yang perlu dibayar di bawah polisi ini.
- Sekiranya anda menyerah balik polisi anda sebelum akhir tempoh polisi, anda mungkin akan mendapat amaun yang kurang daripada amaun yang telah anda bayar. Sekiranya anda berhenti membayar premium sebelum tempoh akhir pembayaran premium, perlindungan anda mungkin ditamatkan lebih awal.
- Risalah ini bukan kontrak insurans. Risalah ini mengandungi maklumat umum dan senarai pengecualian, terma dan syarat lain adalah tidak lengkap. Sila rujuk Helaian Keterangan Produk (HKP) atau kontrak polisi untuk maklumat lanjut tentang terma dan syarat pelan. Sekiranya terdapat ketidaksamaan antara versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai.

Pelan insurans ini diedarkan oleh Bank Simpanan Nasional. Sila rujuk Penasihat Insurans dan Penasihat Kewangan kami untuk maklumat lanjut.

**Pelan ini ditaja jamin oleh
FWD INSURANCE BERHAD
[199301022976] (277714-A)**

Aras 21, Mercuri 2
KL Eco City
No. 3, Jalan Bangsar
59200 Kuala Lumpur

Talian tempatan: 1300-22-6262
Talian luar negara: 603-22980088

E-mel: ask@fwd.com
Laman web: www.fwd.com.my

FWD Insurance Berhad dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia.